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Govoriti o skladu za razvoj kvalitetnega
šporla, o delu izvršnega odbora, je težko, ker
je od ustanovitve v letu 1985 minilo le nekaj
več kot pol leta.

Na ustanovni skupščini sklada smo se do-
govorili za vsebino dela, poznan nam je bil
tudi delovni program, toda kersmo bili prvi,
ki smo želeli v okviru sklada tudi nekaj več,
smo se na začetku srečevali z organizacij-
skimi, tehničnimi in drugimi problemi. Me-
toda dela, sprejeta na IO, v začetku ni dala
tistega rezultata, ki smo ga vsi pričakovali
po razpravi na občinski konferenci SZDL,
skupščini TKS in na ustanovni skupščini
sklada.

Vzrokov je bilo verjetno več. Nekateri so
pričakovali, da se bodo z ustanovjtvijo
sklada odprle vse »moščanske pipe«, drugi
pa so z veliko željo pohiteli v delovne orga-
nizaeije k zbiranju sredstev — bolj ali manj
uspešno. Potem smo vsi skupaj ugotovili, da
so za uspešno delo sklada potrebni predvsem
velika angažiranost porabnikov teh sredstev
(ki pa, žal, dalj časa niso razumeli vsebine
dela sklada), nadalje angažirnost delavcev,
ki operativno sodelujejo pri skladu, in čla-
nov 1O sklada. ki smo se tudi »osvestili« —
če lahko uporabim to besedo — takrat, ko
smo ugotovili, da se nam programski cilji
odmikajo.

Če bi na kratko ocenil delo sklada, potem
bi dejal, da z odlično oceno lahko ocenimo
število članov sklada (skupaj 37). Po usta-
novni skupščini se jih jim je pridružilo še 11,
kar tudi pomeni, da obstajajo razumevanie
za kvalitetni šport in reševanje lokalnih ob-
činskih problemov. Z realizacijo programa
pa ne moremo biti v celoti zadovoljni, čeprav
mislim, da so sredstva, ki so jih dobili po-
rabniki, v mnogočem pripomogla k napred-
ku. Vzrokov, da program ni bil realiziran, je
več, osnovni pa je verjetno nizka pristopna
članarina. Ob ustanovitvi sklada smo mislili,
da je višina primerna, inflacija pa nam je pri-
stopno članarino domala povsem izničila.

Kako naprej? Izvršni odbor sklada pred-
laga v sprejem skupščini sklada naslednje
sklepe za nadaljnje delo:

1. program sklada za kvalitetni šport je
isti, kot je bil sprejet na ustanovni skupščini;
le-ta opredeljuje cilje klubov do leta 1987;

2. osnovc finančnega načrta za leto 1986
predstavlja programiz Ieta__l985, povečan
v indeksu za 160"%",

3. članarina za leto 1986 se poveča na
300.000 din;

4. reklamne panoje, kot obliko reklami-
rarija vrednotimo od 400.000 do 800.000
din;

5. sponzorstvo po posebnem dogovoru;
6. reklamiranje na dresih nad 2.000.000

din po dogovoru;
administrativno-finančne posle še naprej

vodi strokovna služba TKS;
8. operativno delo (sklepanjc pogodb,

realizacija storitev in podobno) pa vodi go-
spodarska komisija ZSD Slovan (odprto je
delovno mesto za potrebe sklada).

Seveda naj razprava o nadaljnjem delu po-
ročilo dopolni, vsem pa, ki so na kakršenkoli
način pripomogli pri delu in uspehih sklada,
se zahvaljujem z željo, da bi sodelovali tudi*
v bodoče.


